

Title (en)

ALARM INSTALLATION.

Title (de)

FEHLERMELDUNGSSYSTEM.

Title (fr)

SYSTEME D'ALARME.

Publication

EP 0591292 A1 19940413 (EN)

Application

EP 92912626 A 19920612

Priority

- SE 9101786 A 19910612
- SE 9200405 W 19920612

Abstract (en)

[origin: WO9222883A1] An alarm installation comprises a central alarm station (9) and a number of alarm units (1). The alarm units can send messages to the central alarm station (9) and the central alarm station (9) can send voice messages or recorded spoken messages to a number of alert units. All sending operations are performed on the public telephone network. The central alarm station (9) may have a receipt of played-off messages by means of some simple sending method as by operating the dialling table of a receiving telephone. The alarm units (1) contain at least one detector (29-35) for an emergency situation and will at the activation of such a detector directly or immediately send a message thereof to the central alarm station (9). The latter receives the message and will send a corresponding spoken message to the various alert places, unless another message telling that the alarm should be shut off has arrived from the alerting alarm unit (1) within a predetermined time after the reception of the first, immediately sent message.

Abstract (fr)

Système d'alarme comportant un poste central d'alarme (9) et un certain nombre d'unités d'alarme (1) pouvant envoyer des messages au poste central (9), lequel peut envoyer à un certain nombre d'unités d'alerte des messages oraux enregistrés ou non. L'ensemble des opérations d'envoi s'effectuent par l'intermédiaire du réseau téléphonique public. Le poste central (9) peut obtenir une confirmation de la réception des messages envoyés grâce à un procédé simple consistant, par exemple, à actionner le bloc de touches d'un téléphone récepteur. Les unités d'alarme (1) contiennent au moins un détecteur (29-35) d'état d'urgence et servent, lors de l'actionnement d'un tel détecteur, à envoyer directement ou immédiatement au poste central (9) un message correspondant. Ledit poste central (9) reçoit ce message et envoie un message vocal correspondant aux diverses unités d'alerte, à moins qu'un autre message demandant la coupure de l'alarme ne soit envoyé par l'unité (1) donnant l'alerte dans un délai prédéterminé suivant la réception du premier message envoyé immédiatement.

IPC 1-7

G08B 25/08; G08B 27/00; H04M 11/04

IPC 8 full level

H04M 11/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 11/045 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9222883A1

Designated contracting state (EPC)

DE DK FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9222883 A1 19921223; AU 2022692 A 19930112; AU 672174 B2 19960926; CA 2111226 A1 19921223; EP 0591292 A1 19940413; FI 935568 A0 19931210; FI 935568 A 19931210; NO 934559 D0 19931210; NO 934559 L 19931210; SE 9101786 D0 19910612; SE 9101786 L 19921213

DOCDB simple family (application)

SE 9200405 W 19920612; AU 2022692 A 19920612; CA 2111226 A 19920612; EP 92912626 A 19920612; FI 935568 A 19931210; NO 934559 A 19931210; SE 9101786 A 19910612